



Styrelsemöte Göta MS

Protokoll 2025-09-08

Ordinarie deltagare

Lars-Göran Ståhl Ordförande

~~Lotta Reden Kassör~~

~~Niklas Gustafsson Endurokommittén, Vice Ordf.~~

Stefan Jansson Crosskommittén

Magnus Uusitalo

Andreas Wallkendorf Marknad o Pressansv.

Patrik Lindberg

Christer Jansson

Erik Hedstad

Jenny Backlund

Övriga deltagare

Agenda

- Mötets öppnande (LG)
- Val av justerare (MU)
- Föregående protokoll (PL)
- **Skrivelser m.m. (LG)**
 - Resultat och balansrapport, se bif. mötesunderlagen
 - Medlemmar, **klubbyten i TA** perioden sedan senaste mötet 0st varav 0st nya till **Göta. Totalt licenserade förare enl. Svemo TA, Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 1581st varav 1366 (+7st) män och 215 (+2st) kvinnor.**
 - Övrigt hela verksamheten;
 - Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo 2025? Tävlingsledare m.m. betalt licenser för 2025 klart. L-G ej klart, väntar på intyg.
 - Smode har lite att fixa efter mötet, vi trycker på så det blir gjort. Andreas W åtog sig att se över uppdateringar på hemsidan. Ej klart. Nu gäller det att få till det inför Cross SM på alla sociala medier. Summering av SM ur mediesynpunkt.
 - Se skrivelse från RF gällande Idrott Online och Skyddade personuppgifter-ta fram nya rutiner. Gäller alltså dem med skyddad identitet m.m. L-G har kontaktat Svemo men de har inte tagit fram något underlag eller skrivelse som hjälp till detta ännu. AW har lagt ett förslag på GDPR för klubben som han bad oss att kommentera.
 -

- **Crosskommitté rapport (SJ)**
 - Tävlingar och träningar;
 - SM fick fin kritik från åkare och Svemo som tyckte att vi skulle arrangera 26 också. Man ska ha ett möte för att summera vad som gick bra och mindre bra.
 - Ekonomin för SM gick preliminärt med ca 100.000kr plus.
 - Ny startgrind sponsor, lista skickad till stor sponsor som köper det vi önskar för bestämt sponsorbelopp, 70.000kr. Byggstart efter sista tävlingen.
 - Banan uthyrd 21-22/9 för tävling, Mälarfräsen. Intäkt 7000kr
 - MX kontrollerar vilka rutiner dom har för betalning av träningskort, lista sig för arbetsdagar. Förbättringar?
- **Endurokommitté rapport (NG)**
 - Tävlingar och träningar:
 - Fråga ställd till kommunen angående ny mark.
 - Enduron har möte om ansökan SM 26, när ska det ske?
 - Klubben arrangerar stubbrace på Bäckarö 27/9, öppen tävling med anmälan i TA.
- **Motorområdet, klubbstugan, LedR (LG, NG, SJ)**
 - Ny port till garaget, Patrik har tagit fram 2st offerter, beslut om inköp tas efter CrossSM. Idag på mötet bestämdes att Patrik beställer den billigare porten inkl montage.
 - YA har ju kört på mast, kabelskåp samt grinden. Massor av samtal L-G med dem om åtgärder och försäkringar. Grinden är nu lagad och förstärkt. LG skickar en faktura på uppkomna kostnader.
 - Kommunen har mailat om uppsägning av avtal på motorstadion.
Kommunen kommer att boka upp nya möten, börjar med EMK. De har haft ett möte medn Oscar Karlsson skall informera oss hur det gick, pratat in flera meddelanden till honom men dålig respons. Vi hade möte innan semestern som i stort sätt var bra. Vi är inte bekväma med att återställning skall ske utifrån hur det såg ut innan vi kom till området. Patrik har kontakt med jurist som skall återkomma med text förslag. Nya möten i augusti med kommunen. Genomgång av avtalet angående återställningen som nu är benämnt som sanering, styrelsen tyckte inte att vi skulle acceptera den texten med sanering, annars ok.
- **Övriga frågor (LG)**
- Göta MS firar 75-år 2025, en tanke är att de som varit ordförande under dessa år tar fram underlag på de viktigaste händelserna tillsammans med nyckepersoner. Ex våra två VM, Novemberkåsan, enduro SM, Götapokalen, cross SM, crosskolan, m.m. Ej påbörjat, L-G skickar mail till de som varit ordförande och starta upp möten med dem och nyckepersoner.
- Reklamskylt för sponsorer 1000-2000kr. Ex 1000kr för namnet plus kostnader för tryck. (troligt 1250kr) Ingen logga bara text. Nisse skulle prata med MK Orion Micke Strandberg. Hög tid att dra igång direkt med detta. L-G Kollar med reklambyrå Egra för tryck. Mallen för skylten klar, ligger uppe text om detta på hemsidan och FB. Smode skall bl.a. ordna så banderollen syns på första sidan på hamsidan. Vi skall uppdatera den med namn på privatpersoner samt företag vartefter. Ca 25tkr har hittills meddelats klubben att de vill köpa en plats. Inget löser sig självt. Två personer åtog sig på Årsmötet att börja ta tag i detta. Jag skickade dem alla underlag och information, men inget arbete har lagts ned vad jag

vet. Skickat mail till dem som skulle börja dra i detta men inget har hänt ännu.
L-G har fått listan av Lotta och skall försöka få in så mkt som möjligt inna SM
crossen för då skall banderollen sitta på plats.

- Skylt på plats, kvitton skall skickas ut till företag för att dem skall kunna dra av för annonseringen.

- Nästa möte (LG)

2025-10-13